

Dear respectable Disclosures and Compliance Section,

Abu Dhabi Securities Exchange,
Abu Dhabi, UAE,

Date: 29th of September 2022
Ref: RPM/MT/JD/BOD/031/2022

Sub: Announcement of the outcome of the Resolution by circulation for the Board of Directors of Response Plus Holding PrJSC issued Thursday 29th September 2022, 4 o'clock UAE time:

Kindly and respectfully be informed that the Board of Directors of Response Plus Holding PrJSC, RPM, issued a resolution by circulation on the date and time mentioned above, with the following resolution:

1. Appointment of Mr. Kashif Shamsi, Group CFO for Alpha Dhabi Holding PJSC, as new board member in the position left vacant by the recent resignation in the Board of RPM.
2. The appointment of Mr. Shamsi, to be raised in the upcoming General Assembly for ratification.
3. Ratification of the resignation of Mr. Alwyn Crasta from the Audit Committee of RPM.

With utmost regards and the highest respect,
Chief Executive Officer
Mr. Tomon Louis




السادة قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،

سوق أبو ظبي للأوراق المالية،
أبو ظبي، الامارات العربية المتحدة،

التاريخ: 29 سبتمبر 2022
المرجع: RPM/MT/JD/BOD/031/2022:

الموضوع: اعلان بنتائج القرار الصادر بالتمير لمجلس إدارة شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ، مؤرخ الخميس 29 سبتمبر 2022، الساعة الرابعة عصرا:

يرجى التكرم بالعلم بان مجلس إدارة شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ، الشركة، اصدر قرار بالتمير بالتاريخ المذكور اعلاه، بالمقرارات التالية:

1. الموافقة على تعيين السيد كاشف شمسي، الرئيس المالي لمجموعة الفا ظبي القابضة ش.م.خ، عضوا لمجلس إدارة الشركة في المنصب الشاغر بنتيجة الاستقالة الحديثة.
2. عرض تعيين السيد/ شمسي على اول جمعية عمومية للمساهمين للمصادقة عليه.
3. المصادقة على استقالة السيد الفين كراستا، من عضوية لجنة الحسابات والتدقيق في الشركة.

وتفضلوا بقبول الاحترام مع فائق التقدير،
الرئيس التنفيذي للشركة،
السيد تومون لويس